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摘  要 

I 

摘  要 

伴随着计算机技术和计算机网络技术的不断发展进步，许多人工操作已经

被计算机程序所代替，如现在的自动化办公软件(OA)。而在线考试系统是较慢发

展起来的一种软件系统。在线测试系统不仅能够及时获得测试结果，同时可以节

约人力财力。在当今这个知识化、信息化很强的社会情况下，其作用也是越来越

重要。 

目前，存在的网络在线考试系统也比较多，但大多考试系统的科目都过于

繁多，而且商业性质非常浓厚，需要用户注册并支付相应的费用才能正常使用。

同时这些系统只能进行简单的测试，无法对测试用户的成绩进行分析统计，以帮

助用户改进学习方案。 

本课题将用软件工程设计规范原理，采用 MVC 架构，结合数据库技术，在

Microsoft Visual Studio 开发环境下，运用 C#代码设计和开发一个专门的英语

在线考试系统。系统将实现不同类型的英语知识在线测试和考试，同时还包括对

考试用户历史测试成绩的分析统计功能。通过对测试用户的历史测试成绩进行分

析统计，可以使测试用户更全面的获取自身对英语相关知识的掌握情况，从而辅

助其制定更加合理和高效的学习方案。管理人员也可分析整体的成绩情况，以帮

助教学人员制定更加合理的教学计划，从而提高教学质量。 

 

关键字：英语考试系统；在线考试；MVC 
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Abstract 

III 

Abstract 

With the developing of computer technology and computer network technology, 

many manual operations were replaced by computer programs like the Office 

Automation system (OA). The online examination system is later than that which can 

not only get the results in time but also save money, resource and labors. So it 

becomes more and more important in the era of the high information, knowledgeable 

social circumstance. 

Nowadays, there have many online examination systems, most of them have too 

many courses and need users to register for the purpose of commercial, users must 

pay some fees to get the service of testing or examination. Meantime, these systems 

only offer simple testing, can’t analyse and calculate the user’s results, so they can’t 

help users to make better study plan. 

This dissertation used software engineering standard, MVC framework, 

combined the database technology and C# language to make an online English 

examination program in the environment of Microsoft Visual Studio. The system can 

be used to test and exam kinds of English knowledge then it also can analysis and 

statistics the results of users. By analysis and statistics the results of users make the 

users have an acquaintance with how they grasp English, and then help them to 

make better English study plans. The managers can also analysis and statistics the 

results of users(one or more) to help them make more efficiency teaching plan and 

raise the quality of teaching. 

 

keywords：English Test System; Online Examination; MVC. 
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